
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 15/2019 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 478/2019                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση διάλυσης σύμβασης εκτέλεσης της 
προμήθειας «Ανακατασκευή του δαπέδου 
γηπέδου αντισφαίρισης Ράχης». 

 
Σήμερα 3 Ιουλίου του έτους 2019 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 28-6-
2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 3) Β. Παπαδόπουλος, 
4)Α.Σιδηρόπουλος, 5) Θ. Κορωνάς, 6)Σ.Διαμάντης, 
7)Γ.Σοφιανίδης, 8) Ν. Μωυσιάδης, 9) Β.Λυκοστράτης, 
10)Μ.Παπαϊωάννου,11)Λ.Ακριβόπουλος,12)Σ.Ασλάνογλου, 
13)Γ.Ορφανίδης, 14) Χ. Γαϊτάνου, 15)Α.Σιακαβάρας, 16) 
Θ.Στιόκα, 17) Η.Γραμματικόπουλος, 18) Α. Καγκελίδης, 
19)Γ.Γουλτίδης, 20) Γ.Μιχαηλίδης, 21)Η.Τσιφλίδης, 
22)Ν.Μπέκης, 23)Π.Παπαδίνα, 24)Α.Αποστολόπουλος.  

Θ. Αγγελίνας, Δ.Κουλουριώτης, 
Δ.Τραπεζανλής, Γ. Κάκαρης, Ι.Χειμώνας, 
Ε.Ιακωβίδου, Ν.Μαυροκεφαλίδης, 
Θ.Τέτος, Ι.Κυρατλίδης, Μ. Σουμελίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, 
Ι.Παπαγιάννης, Σ.Ελευθεριάδου, 
Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 
Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. 
Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, 
Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 471/2019 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 475/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 478/2019 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ.Α.Αποστολόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 481/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και αποχώρησε ο κ.Γ.Γουλτίδης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο τεχνικών Αθανάσιο Σιδηρόπουλο, 
ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος της διάλυσης της 
σύμβασης εκτέλεσης της προμήθειας «Ανακατασκευή του δαπέδου γηπέδου αντισφαίρισης 
Ράχης».  

Το θέμα κατατίθεται ως κατεπείγον, γιατί η προμήθεια δεν μπορεί να ολοκληρωθεί εντός 
της καθορισμένης ημερομηνίας και δεν οφείλεται σε υπαιτιότητα του αναδόχου.  

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου 
Σιδηρόπουλου; 

Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης, ο 
πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 
26-6-2019 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου Σιδηρόπουλου, που έχει ως 
εξής: 

H προμήθεια αποφασίστηκε να εκτελεστεί σύμφωνα με την 82/2017 μελέτη της ΤΥΔΒ, 
την 27375/9.10.2018 απόφαση ανάθεσης ΑντιΔημάρχου στην παραπάνω Εταιρεία και την από 
10/10/2018 σύμβαση (αριθμ πρωτ. 27556/2018) μεταξύ του ΑντιΔημάρχου και του αναδόχου.  

H προμήθεια σύμφωνα με τη σύμβαση είχε ημερομηνία έναρξης 10/10/2018 και χρόνο 
κατασκευής 90 ημέρες δηλαδή συμβατική ημερομηνία περαίωσης τη 10/01/2019.  

Αρχικώς ο ανάδοχος της προμήθειας υπέβαλε στις 31/12/2018 πρώτη αίτηση για έγκριση 
παράτασης του χρόνου εκτέλεσης της υπηρεσίας, από τη συμβατική ημερομηνία περαίωσης 
(10/1/2019) έως (10/04/2019), δηλαδή για χρονικό διάστημα 90 ημερών. Το Δ.Σ. με την 110/2019 
απόφαση του ενέκρινε πρόταση της προθεσμίας περαίωσης της προμήθειας έως τις 10/04/2019. 

Ο ανάδοχος της προμήθειας υπέβαλε στις 26/03/2019 αίτηση διάλυσης σύμβασης της 
προμήθειας δηλώνοντας ότι η προμήθεια δεν είναι δυνατόν να ολοκληρωθεί για λόγους που δεν 
οφείλονταν σε υπαιτιότητα της εταιρείας του. Οι λόγοι είναι ότι προ της εκτέλεσης της 
προμήθειας απαιτείται ολοκλήρωση επιστρώσεων με νέο ασφαλτοτάπητα από άλλη εργολαβία 
κάτι το οποίο δεν μπόρεσε να εκτελεστεί εγκαίρως από τον Δήμο Βέροιας. 

Η Τεχνική Υπηρεσία θεωρεί ότι η μη εκτέλεση της προμήθειας δεν οφείλεται σε 
αποκλειστική υπαιτιότητα του αναδόχου και προτείνει την διάλυση της σύμβασης προμήθειας 
σύμφωνα με το άρθρο 161 & 206 του Ν. 4412/2016. Λόγω του ότι δεν έχει εκτελεστεί μέρος της 
προμήθειας δεν τεκμαίρεται αποζημίωση αναδόχου σύμφωνα με το άρθρο 163 του Ν. 4412/2016.  

Μετά από τα παραπάνω, και σύμφωνα με το άρθρο 161 του Ν. 4412/2016 και τα άρθρα 
2,6 της σύμβασης παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη διάλυση της προμήθειας « 
Ανακατασκευή του δαπέδου γηπέδου αντισφαίρισης Ράχης» 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης: Λέμε ότι έγινε μια σύμβαση να γίνει μια επίστρωση δαπέδου σε γήπεδο 

αντισφαίρισης της Ραχιάς, αυτός που το ανέλαβε ζήτησε μια παράταση και την πήρε. Μετά 
διαπίστωσε  ότι δεν μπορεί να κάνει το έργο γιατί έπρεπε να είχε προηγηθεί μια άλλη επίστρωση 
και μετά να κάνει αυτή τη δουλειά που είχε αναλάβει. Γι’ αυτόν τον λόγο τώρα εμείς θέλουμε να 
διαλύσουμε αυτή τη σύμβαση με υπαιτιότητα ουσιαστικά του Δήμου γιατί η πρώτη επίστρωση 
ήταν υποχρέωση του Δήμου, δεν την έκανε, άρα δεν μπορούσε να συνεχίσει αυτός που ανέλαβε 
το έργο. Διαλύεται η σύμβαση όχι με υπαιτιότητα δική του, με υπαιτιότητα του Δήμου. Δεν 
ξέραμε πιο μπροστά ότι ο Δήμος πρέπει να κάνει μια επίστρωση και μετά να ακολουθήσει το 
έργο; 

Σιδηρόπουλος: Κε Μπέκη δεν δόθηκε η παράταση και μετά διαπιστώθηκε, μετά την 
υπογραφή της σύμβασης διαπιστώθηκε αυτό το πρόβλημα. Είπαμε ότι μέσα από το έργο των 
ασφαλτοστρώσεων θα το αντιμετωπίζαμε. Δυστυχώς οι καιρικές συνθήκες φέτος ήταν τέτοιες που 
μας ανάγκασαν να μην μπορέσουμε ένα κομμάτι από τις ασφαλτοστρώσεις, γιατί μιλάμε για 1.400 
τ.μ., θεωρήσαμε ότι έπρεπε να καλύψουμε άλλες ανάγκες και έτσι φτάσαμε σε αυτό το σημείο. 
Επειδή όπως θα δείτε σήμερα ενισχύουμε κάποια έργα ασφαλτοστρώσεων παρακάτω ότι θα 
μπορέσουμε να καλύψουμε από το επόμενο έργο και αυτό. 
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 Όπως θα δείτε στο επόμενο θέμα ζητάμε από το Υπουργείο Πολιτισμού παράταση στην 
προγραμματική σύμβαση ούτως ώστε μέχρι τέλος του χρόνου να μπορέσουμε να το 
υλοποιήσουμε. 

Μιχαηλίδης: Αντιδήμαρχε υπάρχει περίπτωση ο εργολάβος να εγείρει απαιτήσεις από 
εμάς; Γιατί με τα λεγόμενά σας θα μπορούσε κάλλιστα να γίνει εφόσον διαπιστώθηκε το 
πρόβλημα πριν γίνει η πρώτη παράταση (το ερώτημα είναι γιατί δόθηκε παράταση τότε αφού 
διαπιστώθηκε). Αν τυχόν δεν υπήρχε το πρόβλημα με την άσφαλτο για ποιο λόγο δεν δόθηκε μια 
καινούργια παράταση; Υπάρχει περίπτωση να στραφεί κατά του Δήμου ο εργολάβος για τη 
διάλυση αυτής της σύμβασης; 

Σιδηρόπουλος: Όχι κ.Μιχαηλίδη δεν υπάρχει περίπτωση να στραφεί εναντίον, έχουμε 
μιλήσει με τον εργολάβο. 

Μπέκης: Νομίζω ότι έχω αποδείξει όλα αυτά τα χρόνια ότι όλα αυτά που λέω είναι 
καλόπιστα.  

Καταλαβαίνω από αυτά που είπε ο αντιδήμαρχος ότι είχατε υπολογίσει πριν ξεκινήσει τα 
έργα ο εργολάβος να μπορέσουμε να κάνουμε την πρώτη επίστρωση για να τα βρει έτοιμα, αλλά 
λόγω καιρικών συνθηκών ή άλλων παραγόντων δεν μπόρεσε να γίνει αυτό. Γιατί δεν 
συμφωνήθηκε μια δεύτερη παράταση ώστε να μπορέσει ο Δήμος να κάνει την πρώτη επίστρωση 
και μετά να συνεχιστεί κανονικά το έργο και να μην υπάρχει όλη αυτή η ιστορία;  

Ένα δεύτερο που θέλω να εκφράσω σαν προβληματισμό, όταν υπογράφετε μια σύμβαση 
υπάρχουν ένθεν και κακείθεν υποχρεώσεις και ρήτρες. Δεν μπορεί μια οποιαδήποτε προφορική 
διαβεβαίωση να εξασφαλίσει νομικά τον Δήμο που διαλύει σύμβαση με υπαιτιότητά του ότι δεν 
θα κληθεί να πληρώσει αποζημίωση. Ο ανάδοχος μπορεί να φέρει οποιαδήποτε δικαιολογία ότι 
απασχόλησε προσωπικό, έκανε εκτίμηση, έκανε μελέτη και παρά τις προφορικές διαβεβαιώσεις 
σήμερα αύριο να κάνει κάτι το τελείως αντίθετο. νομίζω το καλύτερο θα ήταν να συζητηθεί σε 
επόμενη συνεδρίαση και να δοθεί παράταση καινούργια, γιατί έτσι όπως είναι, είναι πολύ 
δύσκολο. 

Σιδηρόπουλος: Αν διαβάσατε καλά το έργο είναι προμήθεια, στις προμήθειες με βάση τον 
νόμο δεν μπορούμε να δώσουμε παράταση παραπάνω από όποιο χρονικό διάστημα έχει αυτό. Το 
ερευνήσαμε, δυστυχώς υπάρχουν τέτοιοι λόγοι, αλλιώς θα το κάναμε. 

Δήμαρχος: Επιπλέον να συμπληρώσω εγώ στην προτελευταία παράγραφο του εισηγητικού 
αναγράφεται, λόγω του ότι δεν έχει εκτελεστεί μέρος της προμήθειας δεν τεκμαίρεται 
αποζημίωση αναδόχου σύμφωνα με το άρθρο 163 του Ν.4412/2016. Άρα δεν είναι θέμα μιας 
κουβέντας που έγινε, είναι θέμα νομοθεσίας. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου 
Σιδηρόπουλου; 

Υπέρ της εισήγησης του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου Σιδηρόπουλου ψήφισαν 
δεκαεννιά (19) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α. Λαζαρίδης, Χ. Κούτρας, Β. Παπαδόπουλος, 
Α.Σιδηρόπουλος, Θ. Κορωνάς, Σ.Διαμάντης, Γ.Σοφιανίδης, Ν. Μωυσιάδης, Β.Λυκοστράτης, 
Μ.Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Γ.Ορφανίδης, Χ.Γαϊτάνου, Α.Σιακαβάρας, 
Θ.Στιόκα, Η.Γραμματικόπουλος, Α. Καγκελίδης, Η.Τσιφλίδης 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Γουλτίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Ν.Μπέκης. 
Π.Παπαδίνα 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-6-2019 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου Σιδηρόπουλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 82/2017 μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών.  
3.- Την από 10-10-2018 σύμβαση εκτέλεσης της ανωτέρω προμήθειας μεταξύ του Δ.Βέροιας και 
του αναδόχου 
4.- Την από 26/3/2019 αίτηση του αναδόχου για τη διάλυση της σύμβασης εκτέλεσης της 
προμήθειας 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 161, 163 και 206 του Ν. 4112/2016, του άρθρου 65 του Ν. 
3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006. 
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Αποφασίζει  
 

Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως 
έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει τη διάλυση της από 10-10-2018 σύμβασης εκτέλεσης της 
προμήθειας «Ανακατασκευή του δαπέδου γηπέδου αντισφαίρισης Ράχης», χωρίς καμιά άλλη 
οικονομική απαίτηση από τον ανάδοχο. 

Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Βέροιας Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη για τις περαιτέρω ενέργειες. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  478 / 2019 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μωυσιάδης 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Θ. Κορωνάς  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Γ. Σοφιανίδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Στιόκα     
Η. Γραμματικόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
      
      
      
      
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  5-7-2019 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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